
 
 
 
 

 
 

  
       Reservation  

Kommunstyrelsen 2017-12-06, ärende 34  
“34. Skrivelse från Hanna Gunnarsson (V) samt Mats Olsson (V)  

”Vad har hänt med LKF:s extra vinstutdelning?”  
 
  

Vad har egentligen hänt med LKFs extra vinstutdelning?  
 
På kommunfullmäktiges budgetmöte 2016 beslutade kommunfullmäktige att ta ut tio extra 
miljoner ur det kommunala bostadsbolaget LKF. Vi i vänsterpartiet protesterade mot detta 
tillsammans med hyresgästföreningen. Detta extra vinstuttag är en dubbelbeskattning av 
LKFs hyresgäster. De hyror som vi betalar in ska användas till skötsel och underhåll av våra 
lägenheter, fastigheterna och grönytor - inte plockas ut av kommunen och hamna någon 
annanstans.  
 
Lagstiftningen om allmännyttiga bostadsbolag (som LKF är) är tydlig med att vinstuttag 
endast får tas ut om pengarna används till bostadssociala ändamål, för att göra 
boendesituationen för kommunens medborgare bättre*.  
 
Socialnämnden redovisar förvisso sitt arbete för att alla lundabor ska få möjlighet att bo i en 
bra bostad i ett annat ärende till kommunstyrelsens möte, men vi kan inte se den direkta 
kopplingen mellan den extra vinstutdelningen och det viktiga arbete som socialnämnden gör.  
 
Vänsterpartiet är motståndare till detta extra vinstuttag från LKF, men när dessa pengar väl 
har tagits ut är vi angelägna om att de används på rätt sätt. Vi kan inte se att de har gjort det 
utan befarar att LKFs pengar har gått in i den allmänna kommunala kassan.  
  

 
 
 
 
 
Hanna Gunnarsson  
vänsterpartiet  
 
*se Lag (2010:879) om allmännyttiga kommunala bostadsaktiebolag, §5 


